
Svar på interpellation från Socialdemokraterna

Tack för interpellationen.

Fotbollsplaner
Interpellation från Socialdemokraterna: Hur ser du och ditt styre på frågan och vad kan
föreningarna förvänta sig?
Kommer det SD-stödda styret med Knivsta.Nu och Kristdemokraterna att arbeta med den här
frågan under mandatperioden?

Svar: Ja, det här är en fråga vi försöker få fart på igen efter flera år av otydliga besked.

Vi har tagit en första kontakt med föreningarna för dialogmöten kring en konstgräsplan.

Under den förra mandatperioden, där Socialdemokraterna ingick i det politiska styret, förlorade
tyvärr föreningarna en uppskattad fotbollsplan (Broplan), för att politiken ville istället förtäta det
centrala bostadsbyggandet och klämma in 412 stycken små bostäder på den ytan.

Föregående 5-partistyre genomförde flera markförsäljningar i förtätningspolitikens anda under
förra mandatperioden, vilket genererade stora vinster till kommunen varje år. Trots att det
socialdemokratiska 5-partistyret gjorde hela 261 miljoner kronor i vinst, ersattes inte föreningarna
samtidigt med någon ny fotbollsplan när de blev av med Broplan.

Vi går nu in i betydligt svårare ekonomiska tider, vilket varit känt sedan länge, så med facit i hand
är det lite konstigt att dessa viktiga investeringar inte redan är gjorda när möjlighet fanns.

Vi i det nya styret anser att föreningslivet är navet i Knivsta och vår tydliga ambition är att lägga
in en post för konstgräsplan i investeringsbudgeten och få till en konstgräsplan senast 2029. Vi
anser också att det vore mycket positivt att engagera näringslivet för att få hjälp att bära
kostnaden – framtida exploatörer i Knivsta har redan uttryckt intresse att vara med och bidra till
föreningsanläggningar. Det välkomnar vi.

Med vänlig hälsning,
Matilda Hübinette


